
ZIKiT. PowyŜsze operacje księgowe naleŜy uznać w świetle przepisów ustawy o 
rachunkowości za niedopuszczalne i naruszające zasady funkcjonowania konta 
depozytowego. Mimo, iŜ przedmiotowe środki zostały zwrócone na rachunek podstawowy 
jednostki to brak było jakiegokolwiek uzasadnienia zarówno prawnego jak i faktycznego do 
dokonywania tego rodzaju operacji księgowej. Zaistniała sytuacja świadczy o naruszeniu 
przez jednostkę kontrolowaną nie tylko przepisów powszechnie obowiązujących, ale równieŜ 
polecenia słuŜbowego Prezydenta jakie w tym zakresie Prezydent sformułował w stosunku do 
tej jednostki jeszcze w roku 2009. W latach 2010 – 2011 stwierdzono przypadki dokonywania 
wydatków z rachunku depozytowego na pokrycie bieŜących zobowiązań wynikających z 
faktur, co stanowiło naruszenie art. 44 ust. 2 ustawy o finansach publicznych oraz 
odpowiednich aktów wykonawczych. Stwierdzono równieŜ przypadek, w którym ZIKiT 
przetrzymał na rachunku depozytowym opłatę skarbową za luty 2012 w wysokości 11.431 zł 
naruszając tym samym postanowienia paragrafu 3 porozumienia dotyczącego poboru opłaty 
skarbowej zawartego w dniu 15 luty 2008 roku z Gminą Miejską Kraków. Kontrolowana 
jednostka była zobowiązana przelać te środki w terminie do 7 marca do Wydziału Podatków, 
przelanie zainkasowanej opłaty skarbowej nastąpiło dopiero 20 marca 2012 roku. 
Podsumowując począwszy od września 2011 roku w przypadku opłaty targowej, a od marca 
w przypadku opłaty skarbowej ZIKiT wprowadził nowe zasady ewidencjonowania środków 
pienięŜnych pochodzących z tych opłat, środki finansowe pochodzące z opłaty targowej oraz 
z opłaty skarbowej gromadzone są na odrębnych wydzielonych rachunkach bankowych, co 
naleŜy uznać za odpowiadające obowiązującym przepisom. Ponadto w 2012 roku i w 2013 
juŜ nie stwierdzono Ŝadnego przypadku dokonywania wydatków z rachunku depozytowego 
na pokrycie zobowiązań bieŜących, nie stwierdzono równieŜ Ŝadnego przypadku 
dokonywania przelewów na rachunek depozytowy środków które tam się nie powinny 
znajdować. To są wszystkie ustalenia w kontekście trzech kontroli. Dziękuję bardzo. 
 
Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider 
Dziękuję bardzo Panu Dyrektorowi. W ten sposób zakończyliśmy punkt pod tytułem 
Informacja Prezydenta Miasta Krakowa w sprawie wyników przeprowadzonej kontroli w 
Zarządzie Infrastruktury Komunalnej i Transportu. I przechodzimy do punktów dotyczących 
miejscowych planów. Proszę Państwa krótka informacja, mianowicie naszemu koledze przez 
prawdopodobnie przypadek, zginął komputer, komputer, który był w drugim rzędzie tutaj, za 
chwilę przyglądniemy się monitoringowi, ale uprzejmie proszę uczciwego znalazcę o 
dostarczenie tego komputera do Kancelarii Rady. Dziękuję. Przechodzimy do kolejnego 
punktu: 
 
UCHWALENIE MIEJSCOWEGO PLANU ZAGOSPODAROWANIA 
PRZESTRZENNEGO OBSZARU PROKOCIM – BIE śANOWSKA. 
Druk 1277, dzisiaj mamy II czytanie, proszę o informację na temat poprawek. 
 
Dyrektor Biura Planowania Przestrzennego – p. B. Kaczmarska – Michniak 
Panie Przewodniczący! Państwo Prezydenci! Wysoka Rado! 
Do druku 1277 nie wpłynęły poprawki ani autopoprawki, I czytanie odbyło się 12 czerwca. 
 
Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider 
Bardzo dziękuję, czyli nie mamy Ŝadnych poprawek ani autopoprawek, czy ktoś z Państwa 
Radnych chce zabrać głos? Nie widzę. Stwierdzam odbycie II czytania, głosowanie w bloku 
głosowań. Kolejny druk: 
 


